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ZAPISNIK 
S 11.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

11. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 19. travnja 2024. (petak) godine s početkom u 16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

1. Informacija o prijedlozima pristiglih zahtjeva građana o prioritetima malih komunalnih 
akcija za 2025. godinu 

2. Razno 
 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s pristiglim 
prijedlozima građana za prijedlog  prioriteta malih komunalnih akcija za 2025. godinu, te predlaže 
da se sjednica za konačno usvajanje prijedloga prioriteta za 2025. godinu održi 13. svibnja 2024. 
godine 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog da se održi hitan sastanak. 
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Ad.2 
A/ Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike  o odgovoru vezanom  da su suglasni  
ispred UO za komunalni sustav i promet da se raspoloživa sredstva prenamjene i utroše za 
realizaciju spomen parka hrvatskim braniteljima, te da u pogledu određivanja same mikrolokacije 
spomen parka, izmjene urbanističkog plana uređenja područja Lukovići –Brašćine – Pulac ( ako 
nije provedeno) te projektne dokumentacije koja prethodi samom uređenju se moramo obratiti 
nadležnom Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo, te ujedno predlaže 
da se što hitnije održi sastanak s Odjelom za urbanizam. 
 
B/ Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike o sastanku s predstavnicima Hrvatskih cesta, a vezano za 
„Čvor Kozala“ 
 
 
Zaključak: Vijeće primilo informaciju. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


